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Zápis z členské schůze MO ČRS Kraslice konané dne 17. 02. 2023 v 18.00 hodin v jídelně 

SŽŠ ul. Sv. Čecha v Kraslicích 

 

Přítomno: 43 členů- prezenční listina je přílohou zápisu. 

Host: p. Michal Blahušek- delegát územního svazu Plzeň 

 

 

 

Program je přílohou zápisu:  

1. Zahájení, uctění památky zemřelých rybářů 

2. Volba řídícího jednání, pracovního předsednictva a pracovních komisí, 

zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Odsouhlasení programu členské schůze 

4. Zpráva o činnosti MO Kraslice za rok 2022 

5. Zpráva mandátové komise 

6. Zpráva o hospodaření MO Kraslice za rok 2022 

7. Návrh rozpočtu a zásad čerpání rozpočtu na rok 2023 

8. Zpráva Dozorčí komise za rok 2022 

9. Ocenění členů MO Kraslice 

10.Diskuse 

11. Volba delegáta a náhradníka na územní konferenci a sněm 

12. Usnesení, závěr 
 

 

 

 

 

 

1) Jednání členské schůze zahájil předseda MO p. Zdeněk Fojtík přivítáním delegáta 

Západočeského územního svazu p. Michala Blahuška a všech přítomných členů MO  a 

požádal přítomné o uctění památky zemřelých členů MO minutou ticha 

2) Předseda MO provedl volbu řídícího jednání, pracovního předsednictva, pracovních 

komisí a zapisovatele a ověřovatele zápisu dle návrhu výboru MO přiloženého 

k zápisu.  

Hlasování: Pro 43 přítomných, proti:0, zdržel se: 0 

3) Předseda požádal o schválení programu jednání 

Hlasování: Pro 43 přítomných, proti:0, zdržel se: 0 

4) Předseda MO přednesl zprávu o činnosti MO za uplynulý rok 



5) Předseda mandátové komise p. Václav Fojtík přednesl zprávu mandátové komise, 

vzhledem ke skutečnosti, že nebyla přítomna nadpoloviční polovina členů MO, 

pokračovala schůze dle čl. 21 Stanov, jednání bylo odloženo o 15 minut. 

Po uplynutí se stav přítomných nezměnit, předseda mandátové komise seznámil 

přítomné s potřebným počtem -16 z 31 přítomných k přijetí usnesení. Schůze 

pokračovala dle čl. 21, odst. 2 Stanov. 

6) Účetní MO Ing. Miroslav Soukup přednesl zprávu o hospodaření MO za rok 2022-

zpráva je přílohou zápisu 

7) Účetní MO přednesl návrh rozpočtu a návrh zásad čerpání rozpočtu pro rok 2023- oba 

návrhy jsou přílohou zápisu 

Hlasování: pro 43                            proti :0                                 Zdržel se:0 

8) Člen dozorčí komise MO p. Josef Bečvář přednesl zprávu DK za rok 2022 – zpráva je 

přílohou zápisu 

9) Předseda MO spolu se zástupcem územního svazu předal svazová ocenění členům MO 

ČRS Kraslice za práci v ČRS – seznam oceněných je přílohou zápisu 

10) - Diskuse   

 Zástupce územního svazu pan Blahušek ocenil činnost organizace , srovnal zájem 

členů MO Kraslice se zájmem v jiných  organizacích v kraji kde uvedl, že si v naší 

MO je zájem na vyšší úrovni. Celkově je nezájem o společné akce v rámci nejen 

územního svazu, ale svazu celkem na nízkém stupni, tíže dění je všade na několika 

jedincích. Dále ocenil práci s mládeží v naší organizaci, zapojení a přístup jsou na 

velmi dobré úrovni. 

-p. Libor Kolín-dotázal se, zda existuje kontrola zarybňování a jakým způsobem je 

prováděna (vzájemně u organizací) a jak se kontroluje zarybnění např. Skalky 

-p. Blahušek vysvětlil přítomným systém kontrol zarybňování- provádějí technici ÚS a 

profi strážní. V případě většího počtu zarybňování v jeden stejný termín jsou požádáni 

strážní z MO o spolupráci a ti jsou svými MO vysláni k takové kontrole .Z nedávných 

let jsou zaznamenány případy nejen u našeho územního svazu, ale i u jiných, kdy 

nebylo proplaceno zarybnění kvůli pozdnímu ohlášení nebo neohlášení zarybnění a 

tím znemožněné kontrole. 

-dále p. Blahušek připomněl doporučení hygieniků -nekonzumovat ze Skalky dravce, 

bylo rozšířeno i na tzv. bílou rybu-kvůli přítomnosti rtuti v sedimentech ve Skalce 

-p. Kolín – dotaz na lov přívlačí na Skalce – bude se konzultovat na územním svazu 

- p. Zdeněk Fojtík informoval o projektech Sokolovské uhelné- rekultivace bývalých 

dolových území- Michal, Medard -odstranění následků těžby 

-p. Blahušek-územní svaz na toto téma měl několik jednání s majiteli, ovšem není 

z jejich strany zájem o spolupráci s ČRS 

-Březová Skalka a Jesenice- všeobecně se naříká na zhoršení přístupů k vodě a 

omezování- vše je ale o jednání jednotlivých rybářů, kdy jednotlivci porušují pravidla 

nastavená majiteli pozemků a vod a tím vše komplikují i ostatním. 

- p. Vimr se dotázal na nádrž na Kostelní Bříze- zda by bylo možno aby byla vodou 

svazovou-dotaz bude směrován na územní svaz 

- p. Fojtík informoval o (prozatím neověřené) zprávě o ukončení pronájmu Libockého 

rybníka soukromým subjektům (chatařům), k rekreačním účelům, takže by měly ustat 

dohady o oprávněnosti rybolovu jak rybářů ČRS , tak chatařů- ti by tam již lovit 

neměli. Bude třeba zjistit na městě Kraslice bližší informace a postupovat dále dle 

nich 

 



11)  řídící jednání přednesl návrh změnu delegáta a náhradníka na Územní konferenci a 

Sněm ČRS na zbytek volebního období. Jako delegát byl navržen dosavadní náhradník 

p. Václav Fojtík, jako náhradník p. Miroslav Svatoš  

Hlasování: Pro: 43                     Proti:0                               Zdržel se:0  

12) Předseda návrhové komise p. Libor Kolín přednesl návrh usnesení členské schůze.  

Hlasování: Pro 43 přítomných,          proti:0,                      zdržel se: 0 

      Usnesení členské schůze je přílohou zápisu. 

 

      

 

Vzhledem ke skutečnosti, že byl program členské schůze vyčerpán, popřál předseda MO 

všem členům MO hodně úspěchů v rybářském i osobním životě a ukončil jednání. 

 

 

 

 

Zapsal: Vít Kružík  v.r.                                                                         Ověřil: Václav Fojtík v.r. 

                                                                                                                          


